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Ügyiratszám: 09/169-5/2023 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Göd Város Önkormányzata Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 2023. 

március 28. napján 13:00 órakor kezdődő, munkaterv szerinti, halasztott időpontban megtartott – nyílt 

– ülésén a Gödi Városháza (2131 Göd, Pesti út 81.) üléstermében. 

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint (Nincs jelen Fülöp Zoltán elnök előre jelezte hiányzását.  

 

Tárgy: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság – nyílt – ülése  

 

A Bizottság tagjainak létszáma: 5 fő, jelen van: 3 fő, nincs jelen: 1 fő, betöltetlen bizottsági hely: 1 fő.) 

 

Vajda Viktória: Megnyitom az ülést, határozatképesek vagyunk 3 fővel, Fülöp Zoltán elnök úr hiányzik, 

az ülést én fogom vezetni. 13 napirendi pont van, és az 1. napirendi ponthoz nem kaptunk előterjesztést, 

javaslom vegyük le a napirendről. 

dr. Pintér György: Elfogadom, ha levesszük az 1. napirendi pontot, de a bizottságnak tárgyalni kellett 

volna a rá vonatkozókat, pl. a környezetvédelemmel kapcsolatos táblákat. A gödi golfpálya 

névhasználatának tárgyalása szerintem nem annyira fontos. 

Giczy-B. Zsuzsanna (főkertész): Azért hoztam be most az ülésre, mert a névre vannak már javaslatok, 

és el kellene már indítani az átnevezést. 

Vajda Viktória: Hagyjuk fent napirenden, viszont az 1. napirendet levesszük. 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal elfogadta az alábbi napirendi pontok tárgyalását:  

Napirendi pont(ok):  

 

1) A „golfpálya” önkormányzati területe forgalomképességének korlátozása (kizárása) 

Előterjesztő: dr. Kármán Gábor aljegyző  

 

2) A Településellátó Szervezet alaptevékenységeiről szóló 2022. évi beszámolója 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

3) Vételi ajánlat a Göd belterület 1829/5-7 hrsz.-ú (2132 Göd, Rómaiak útja) és a Göd 783/5 

hrsz.-ú (2131 Göd, Rómaiak útja) ingatlanokra 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

4) Göd, 025/6 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozó eladási ajánlat 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

5) Javaslat játszótér helyszínére II. forduló 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

6) Javaslat a 2023. évi Kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatása tárgyú 

pályázaton történő indulásra 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

7) Elvi tulajdonosi hozzájárulás kérelem új úszómedence építéséhez 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

8) A Göd 525 hrsz.-ú Széchenyi Csárda épületének hasznosítására vonatkozó ajánlat 
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Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

9) Göd Láprét Helyi természetvédelmi területek felülvizsgálata 

Előterjesztő: Giczy-B. Zsuzsanna főkertész  

 

10) A hajdani gödi golfpálya névhasználata 

Előterjesztő: Giczy-B. Zsuzsanna főkertész  

 

11) Javaslat a Szt. István utcában megépített kapubehajtóval kapcsolatban (zárt ülés) 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

12) Kóczán Mór Díj adományozása – 2023 (zárt ülés) 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

1) A „golfpálya” önkormányzati területe forgalomképességének korlátozása (kizárása) 

          Előterjesztő: dr. Kármán Gábor aljegyző  

 

dr. Kármán Gábor: A Képviselő-testület felkérte a jegyzőt, hogy hogy a hajdani golfpálya nevet viselő 

önkormányzati terület hathatós védelmére, főként a forgalomképesség korlátozása, illetve kizárása 

tekintetében készüljön előterjesztés. Háromféle variációt vázoltunk fel a Hivatal részéről. Az „A” verzió 

az, hogy ezeket az ingatlanokat a nemzeti vagyonról szóló törvény alapján forgalomképtelen 

törzsvagyonná minősítse a Képviselő-testület, abból is a nemzetgazdasági érdekből kiemelt fontosságú 

vagyonelemnek. Nem szerencsés ez a megfogalmazás, de nem tudunk mást felajánlani, a nemzeti 

vagyonról szóló törvény ezt teszi lehetővé. Önkormányzati rendeletben ezeket a vagyonelemeket, 

ingatlanokat be lehet sorolni ebbe a forgalomképtelen nemzetgazdasági érdekből kiemelt jelentőségű 

vagyonelemek körébe. A „B” változat a korlátozottan forgalomképes vagyonelemmé nyilvánítás. Ez 

annyit jelent, hogy elidegeníteni csak a törvényben meghatározott jogi személyeknek lehet, sem 

megterhelni, sem hitelt felvenni rá nem lehet. A „C” változatban azt vizsgáltuk meg, hogy ha közparkká 

minősítené a Képviselő-testület ezt a területet, vagy területeket egységes tömbben, akkor 

megközelítőleg egy éves eljárásról beszélünk, és költséges, előreláthatólag 3 millió forint lenne. Az „A” 

változat nyújtja a legerősebb védelmet. 

 

Góra Attila: A helyrajzi számok között van olyan, ami a 18/1999. (VI. 22) önkormányzati rendelet 

alapján már forgalomképtelen törzsvagyonként szerepelnek, akkor ezt most csak megerősítjük?  

 

dr. Kármán Gábor: Nem. Melyek lennének ezek? 

  

Góra Attila: A6617/1, 6607/2, 6604/1-től a 6604/5-ig, az 1. számú mellékletben vannak benne, 

táblázatba foglalva.   

 

dr. Pintér György: Egyetértek azzal, hogy jó az „A” változat, de már régebben kértem egy olyan 

táblázatot, amelyen ingatlanonként, helyrajzi szám és státusz szerint is fel vannak tüntetve a területek.   

 

dr. Kármán Gábor: Az előterjesztés arról szól, hogy ennek alapján a jegyző készítse el a rendelet-

tervezetet, ezt kiegészíthetjük egy ilyen táblázattal. 

 

Vajda Viktória: Lehetne majd akkor egy olyan melléklet, amiben ez bene van. Mit jelent a 

nemzetgazdasági szempont? 

 

dr. Kármán Gábor: Ezt nem mondja meg a jogalkotó, csak így nevezte el a törvény.  

 

dr. Pintér György: Az elhangzottak alapján kellene akkor átdolgozni, mert az iskola is arra a területre 

van tervezve.  
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Nagy Éva (főépítészi irodavezető): Az iskola területe ki lett véve, mert az oktatási övezetbe tartozik. 

 

dr. Kármán Gábor: A 018/5 hrsz-t a korlátozottan forgalom képesből is ki kell venni. A 018-kezdődő 

hrsz. a beütőpálya, az iskola területe, ezt szintén kivennénk belőle.  

 

dr. Pintér György: A mellékletet kell kiegészíteni akkor, a golfpálya menjen az erősebb kategóriába, a 

többire meg tesztek javaslatot, hova legyen besorolva. 

 

Vajda Viktória: Visszavonod az előterjesztést? 

 

dr. Kármán Gábor: Nem vonnám vissza, hanem azzal korrigálom, hogy a 018 helyrajzi számon lévő 

területeket ki kell venni az „A” és a „B” változatból is. A 018/5, 018/51, 018/52, 018/53, 18/56. A többi 

maradhat, mert a vizsgálat során fog kiderülni, hogy melyek azok, amik már eleve a forgalomképtelen 

törzsvagyonba tartoznak. 

 

Vajda Viktória: Szavazzunk az „A” változatról, a módosítással együtt. 

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

31/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 

 

„Göd Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

a Göd 025/5, 025/7, 2052/2, 2052/3, 2052/4, 2052/5, 2052/6, 2052/7, 2052/82, 2052/83, 2052/84, 

2052/85, 2052/86, 2052/75, 2052/92, 6604/1, 6604/2, 6604/3, 6604/4, 6604/5, 6607/1, 6607/2, 6609, 

6611, 6612/1, 6612/2 hrsz.-ú területeket az önkormányzat forgalomképtelen törzsvagyonaként 

nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű nemzeti vagyonnak kívánja minősíteni. 

 

Felkéri a Jegyzőt, hogy a Képviselő-testület munkaterv szerinti április havi rendes ülésére készítse 

el és terjessze elő Göd Város Önkormányzat vagyonrendelete módosításának fentiek szerinti 

tervezetét.  

 

Határidő: 2023. 04. 25. 

Felelős: jegyző, aljegyző 

Felelős: polgármester” 

 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

2) A Településellátó Szervezet alaptevékenységeiről szóló 2022. évi beszámolója 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: A TESZ elkészítette a beszámolót, részletesen szerepel benne minden tevékenyégük, 

kérem fogadják el.  

 

dr. Pintér György: Jó lett volna, ha itt vannak az anyag készítői a TESZ-től, egyébként ez egy jól 

strukturált anyag. 

 

Vajda Viktória: Kérdezem a Bizottságot, hogy a beszámolót elfogadjuk-e? 
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A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

32/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

a Településellátó Szervezet (székhely: 2132 Göd, Duna út 5., törzskönyvi azonosító: 394020) 

alaptevékenységeiről szóló 2022. évi beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: polgármester, Településellátó Szervezet igazgatója 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal” 

 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

3) Vételi ajánlat a Göd belterület 1829/5-7 hrsz.-ú (2132 Göd, Rómaiak útja) és a Göd 783/5 

hrsz.-ú (2131 Göd, Rómaiak útja) ingatlanokra 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Hivatalos kérelem érkezett az ingatlanok vételére, három ingatlan a Rómaiak útján van, 

ezeket már régebben szerettük volna értékesíteni. A sírköves raktára van az egyiken, a másikon a 

tűzoltószertár. A negyedik ingatlan, a 783. hrsz-on lévő a Pázmány Péter utcában van, ami egy üres 

telek. Az ingatlanok eladása pályázati úton fog történni, és előzetesen értékbecslés fog készülni az 

ingatlanokról. 

 

Vajda Viktória: Mit szeretne a Pázmány Péter utcai telekre építeni a vevő? A Szakács kertnél van ez a 

terület, ennek eladására nem szavaznék igennel, ez egy értékes terület. 

 

Szilágyi László: Nem tudjuk, mit szeretne oda építeni, lehetne egyeztetni erről a vevővel. Az 

értékbecslést meg lehet rendelni erre a területre is. A telek nehezen megközelíthető, nincs közmű sem 

rajta. Eladására pályázati felhívás során fog sor kerülni, a testület akkor tud dönteni, miután van egy 

értékbecslés. Ha arról döntenek, hogy eladásra kerül, akkor a pályázati felhívásra érkezett ajánlatok 

közül a legkedvezőbb ajánlatot fogadja majd el. 

 

Góra Attila: Valóban jó lenne tudni, mi épülne a telekre, mert ha például egy szerelőműhely, azt nem 

támogatnám. 

 

Nagy Éva: Lakónegyedbe tartozik a besorolás szerint, zavaró tevékenységet végző cég nem lehet ott az 

előírás szerint. A terület nagysága 720 m2. 

 

dr. Pintér György: A következő napirend egy eladási ajánlat a golfpálya közepén lévő területről, ez talán 

az egyedüli terület ott, ami még nem az Önkormányzaté. Ez a két napirend összefügg annyiban, hogy 

forrást kell hozzá biztosítani. Ha pedig a Pázmány Péter utcai telek árából nagyjából ki lehet fizetni a 

golfpályát, akkor ez is egy szempont lehet. 

Giczy-B. Zsuzsanna: A golfpálya területén van két árok, amire elővásárlási jogunk volt, de úgy döntött 

a testület, hogy nem veszi meg.  
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Szilágyi László: A Pázmány utcai egy üres telek, a golfpályánál lévő pedig magánterület, amit évek óta 

nem tudtuk megvenni, most erre lehetőség van, és forrást kell biztositani hozzá, ami az ingatlan 

eladásokból lehetséges lenne.  

 

Vajda Viktória: A Pázmány Péter utcai ingatlant továbbra sem szeretném eladni. Az első három, 

Rómaiak útjai ingatlanról egyben szavazzunk, hogy értékesíteni akarjuk, és értékbecslést kérünk, a 

Pázmány Péteri ingatlanról pedig külön szavazunk. 

 

Szilágyi László: Készüljön értékbecslés az adott területekre, és az értékbecslés elkészülte után az 

következő bizottsági és testületi ülésre jöjjön vissza.  

 

Vajda Viktória: Szavazzunk az első három, Rómaiak útjai ingatlanról.  

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

33/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

megvizsgálta a Win-Win Way Kft. (Cím: 2040 Budaőrs, Ébner György köz 4., Cégjegyzék: 13-09-

224637, Adószám: 32170494-2-13) ajánlatát a Göd Város Önkormányzata 1/1 tulajdonát képező 

4 db ingatlanok megvásárlására. 

 

Úgy határoz, hogy  

 

a Göd, belterület 1829/5 hrsz. alatt felvett 747 m2 térmértékű, „kivett beépítetlen terület” 

megnevezésű, természetben 2131 Göd, Névtelen tér szám alatti, 

a Göd, belterület 1829/6 hrsz. alatt felvett 753 m2 térmértékű, „kivett beépítetlen terület” 

megnevezésű, természetben 2131 Göd, Névtelen tér szám alatti, 

a Göd, belterület 1829/7 hrsz. alatt felvett 754 m2 térmértékű, „kivett beépítetlen terület” 

megnevezésű, természetben 2131 Göd, Névtelen tér szám alatti, 

 

szándékában áll értékesíteni. 

Felkéri a Jegyzőt, hogy rendelje meg az ingatlanok piaci (forgalmi) értékének megállapításáról 

szóló szakvéleményt. 

Valamint felkéri a Jegyzőt, hogy készítse el az ingatlan értékesítésére vonatkozó pályázati felhívást 

azzal, hogy a pályázati felhívás elfogadásáról annak közzététele előtt a Képviselő-testület dönt. 

Forrás: A 2023. évi költségvetés Önkormányzat szakértői díj sora 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző  

Határidő: 2023. május 30.” 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 
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Vajda Viktória: Most szavazzunk arról, hogy a Pázmány Péter utcai ingatlanra is javasoljuk megrendelni 

az értékbecslést. 

 

A Bizottság 1 „igen”, 1 „nem”, 1 „tartózkodik szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:  

34/2023. (III. 28.) VKB határozat 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem fogadta el Vajda Viktória alelnök javaslatát, miszerint a Göd, belterület 783/5 hrsz. alatt 

felvett 720 m2 térmértékű, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, természetben 2131 Göd, 

„Címképzés alatt” lévő ingatlanra is értékbecslés készüljön.  

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

Vajda Viktória: Szavazzunk arról, hogy a Pázmány Péter utcai ingatlant nem áll szándékunkban 

értékesíteni. 

A Bizottság 1 „igen”, 2 „tartózkodik” szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 

35/2023. (III. 28.) VKB határozat 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem fogadta el Vajda Viktória alelnök javaslatát, miszerint a Göd, belterület 783/5 hrsz. alatt 

felvett 720 m2 térmértékű, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, természetben 2131 Göd, 

„Címképzés alatt” lévő ingatlan ne kerüljön értékesítésre.  

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

4) Göd, 025/6 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozó eladási ajánlat 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: Ez a 8 ezer m2-es terület magántulajdonban van a golfpálya területén, most eladásra 

kínálja a tulajdonos. Javaslom a terület megvételét. 

 

Giczy-B. Zsuzsanna: Folyamatban van a természetvédelmi kezelési terv elkészítése, ez a terület is bele 

tartozik, annak ellenére, hogy még nincs önkormányzati tulajdonban. Tehát ez is amellett szól, hogy 

megvásárolja az Önkormányzat. 

 

Vajda Viktória: Kérem, szavazzanak a határozati javaslatról. 

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

36/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
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megtárgyalta Szabó Márton Zoltán ajánlatát, melyben megvételre ajánlotta fel az 1/1 tulajdonát 

képező a Dunakeszi Járási Hivatal Földhivatali Osztályának nyilvántartásába felvett Göd 

külterület 025/6 hrsz. alatt felvett, 8086 m2 térmértékű  

 

a) fásított terület 656 m2,  

b) legelő 7430 m2 besorolású ingatlant.  

 

Úgy határozott, hogy az ingatlan megvételéről, annak piaci értékének ismeretében tud dönteni, 

ezért felkéri a Jegyzőt, rendelje meg a szakértői értékbecslést és arról tájékoztassa a Képviselő-

testületet. 

 

Az értékbecslés elkészítésének díja ajánlattevőt terheli. 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző  

Határidő: 2023. április 30.” 

 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

5) Javaslat játszótér helyszínére II. forduló 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: A játszótérre három évvel ezelőtt érkezett a Samsungtól felajánlás, azonban a bócsai 

helyszín, a várdombi és a kiserdei helyszín sem került elfogadásra. A testület szeretne egy játszóteret, 

több helyszínt is megvizsgáltak ez ügyben, az egyik a strand környékén lenne, a másik pedig a golfpálya 

szélén lévő terület. A beruházó és a kivitelező oldaláról a strand környékét javasolják az elsődleges 

helyszínnek, ott megfelelő az infrastruktúra, parkolási lehetőség, víz, az Oázis lakópark közelsége is 

biztosított. Elsősorban a „D” változatot javasolnám, amennyiben a testület azt nem tudja támogatni, 

akkor a Pulykaház utcai „E” változat, utána a golfpálya „B” változata és a „C” változata. A Marignane 

térrel kapcsolatosan pedig a hatóság egyértelműen kijelentette, hogy minimum hat hónap, de inkább 

egy-másfél év várható arra vonatkozóan, ha az átminősítését elindítja az Önkormányzat. 

 

Góra Attila: Statikailag meg lett nézve, a Rómaiak útján nincs gond. 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Igen, ott nincsen gond. A másik helyen van, a területet fel kell tölteni, jobb lenne 

a Pulykaház utcai helyszín. 

 

Vajda Viktória: A testületi ülésen volt már szavazás erről, a Pulykaház utcánál lévő helyszín lenne a 

legmegfelelőbb terület.  

 

Góra Attila: A többi, szóba jöhető terület statikailag nem biztonságos, csak a Pulykaház utcai marad. 

 

Vajda Viktória: Átengedhetjük ezt a testületnek döntésre szerintem. Amennyiben a játszótér megépül, 

ki lesz a felelős, ha ott bármi baleset történik? Mert a tulajdonosi hozzájárulást megadtuk, de egy gyár 

nem tud felelősséget vállalni nyilvánvalóan az ottani biztonságért. 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Átadják az Önkormányzatnak üzemeltetésre, ezért nekünk kell bevizsgáltatni, a 

tanúsítványokat beszerezni. A tényleges üzemeltetés a TESZ-nek lesz majd átadva.  

 

dr. Pintér György: Az eredeti helyszínen történő megvalósításához elég a HÉSZ módosítása? 

 

Nagy Éva: Most a védőerdő területen a hatóság nem engedi a játszóteret, ha a HÉSZ hatálybalép 

júliustól, onnantól már lehetséges lenne, de nem tudom, hogy az erdészeti hatóságnál lehet-e ezt 

kezdeményezni? A tervet is még egyszer kellene engedélyeztetni. 
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Virok-Ujlaki Anikó: Ez minimum félév, mert külön helyrajzi szám és művelési ág kell hozzá. 

 

Juhász Anita: Másfél év is lehet ennek a vége. 

 

Vajda Viktória: Miért nem lehetett a várdombi helyszínnél ezt engedélyezni? 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Az alapzat és a játszóeszközök magassága volt a kifogásuk, a tervezővel erről 

szóban egyeztettünk.  

 

Giczy-B. Zsuzsanna: A régészeti előírások miatt a 30 cm mélyebb munkákhoz engedély kell. 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Több kifogás is volt az építtető részéről: a dombos terület, a parkoló építése, 

csapadékvíz elvezetési probléma. Ők egyáltalán nem akarták oda telepíteni a játszóteret.  

 

Vajda Viktória: Szavazzunk arról, hogy tárgyalásra alkalmasnak javasoljuk. 

 

A Bizottság 2 „igen”, 1 „tartózkodik” szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

37/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

 

a „Javaslat játszótér helyszínére II. forduló” című napirendi ponthoz készült előterjesztést 

képviselő-testületi tárgyalásra alkalmasnak nyilvánítja.  

 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

6) Javaslat a 2023. évi Kompok, révek fenntartásának, felújításának támogatása tárgyú 

pályázaton történő indulásra 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó: A pályázat még nem jelent meg, de hamarosan meg fog jelenni, ezért nem 

szeretnénk rendkívüli képviselő-testületi ülést összehívatni. A tavalyi évi mintára minden évben 

ismétlődik ugyanaz a pályázat.  Idén is a 2.  pályázati alcélra, a működtetési költségeknek a bevétellel 

fedezett költségére pályázzunk. Ebből igényelhető támogatás 90 %, és önrész 10 %. Az önrészt idén is 

vállalja a Ludas és társa üzemeltető, aki jelenleg is a révet üzemelteti. 

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

38/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

az Innovációs és Technológiai Minisztérium által kiírásra kerül” 2023. évi Kompok, révek 

fenntartásának, felújításának támogatására” c. pályázaton indul. A benyújtást és a kapcsolódó 

önrész biztosítását az alábbiak szerint vállalja: 
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2. pályázati alcél: 

 

Bevétellel nem fedezett várható működtetési költség összesen: 24.500.000.- Ft 

 Ebből    - igényelhető támogatás 90 %:    22.050.000.- Ft 

  -  önrész 10% (Üzemeltető vállalja):                      2.450.000.- Ft 

 

A szükséges működtetési költségek 10%-os önrészét, összesen 2.450.000,- Ft-ot a rév 

üzemeltetője, „Rudas és Társa” Kereskedelmi és Szolgáltató Bt. (1203 Budapest, Lajta László u. 

26., 3. em.22.) átvállalja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert a pályázat 

benyújtására, a támogatási szerződés megkötésére, valamint a révátkelő Üzemeltetőjével 

kötendő szerződés aláírására. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal” 

 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatal felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

7) Elvi tulajdonosi hozzájárulás kérelem új úszómedence építéséhez 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Juhász Anita (vagyongazdálkodási ügyintéző): Kérelem érkezett be az Önkormányzathoz a Aquaworm 

Kft-től, szeretnének egy úszómedence építésére vonatkozóan elvi tulajdonosi hozzájárulást kérni az 

Önkormányzattól. A strand területén szeretnénk ezt megvalósítani, TAO-s pályázati pénzből. Pontos 

helymeghatározást és műszaki adatokat nem csatoltak be. 

Vajda Viktória: A kérelmező nyilatkozata szerint a Vízilabda Szövetségnél és Pest Megye 

Önkormányzatánál is pályáztak már, viszont ezek nem valósultak meg. Ezeket a forrásokat akkor 

visszaadták? 

 

Juhász Anita: Ezekből a pénzekből szeretnék megvalósítani. 

 

dr. Pintér György: Az előterjesztést visszavonásra javaslom. Nincs a Képviselő-testület döntési 

helyzetben, mert valójában nem tudjuk, hogy minek a megvalósításához adnánk a hozzájárulást. Azt 

sem tudjuk, hogy elvileg megvalósítható-e a strandon, és ha igen, hogyan. Nincs semmiféle információ, 

vagy előzetes megállapodás-tervezett arról, ha megvalósul, akkor kinek a birtokába kerül, milyen módon 

lenne használva. Az üzemeltetésről sem tudunk semmit, milyen költséggel járna, és azt ki fogja viseli?  

 

Vajda Viktória: Egyetértek. Tárgyalásra alkalmatlannak tudjuk nyilvánítani, kérem szavazzunk erről.   

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

39/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

 

a „Elvi tulajdonosi hozzájárulás kérelem új úszómedence építéséhez” című napirendi ponthoz 

készült előterjesztést képviselő-testületi tárgyalásra alkalmatlannak nyilvánítja.  
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Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

8) A Göd 525 hrsz.-ú Széchenyi Csárda épületének hasznosítására vonatkozó ajánlat 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

Juhász Anita: Kérelem érkezett a Széchenyi Csárda hasznosítására vonatkozóan a T + Judo Kft. részéről. 

Az épületről 2018-ban készült statikai szakvélemény, mely bontásra alkalmasnak ítélte az épületet az 

állapotából kifolyólag, ezért nem javasoljuk a bérbeadását. A második határozati javaslat pedig arról 

szól, hogy az ingatlannal kapcsolatos megkeresésekre a polgármester tájékoztatást adhasson.  

dr. Pintér György: Egyáltalán nem adható bérbe az állapota miatt? 

Juhász Anita: A statikai vélemény leírja, hogy jelenlegi állapota alapján a szakszerű felújítás nem 

képzelhető el. A felújításra sincs lehetőség, új épület felépítését javasolják. 

Virok-Ujlaki Anikó: Az alsógödi csónakház tervezése kapcsán megtudtuk, hogy 2014-ben született egy 

kormányrendelet arról, hogy ilyen hullámtér esetén már nem engedik az újjáépítést, csak a felújítást. 

Tehát úgy kell majd terveztetni, hogy valamiféle főfal megmaradjon, és nem új építésként feltüntetni, 

mert nem fogják engedélyezni. A csónakházat is csak úgy engedélyezték, úgy lett áttervezve, hogy át 

tud rajta folyni a víz, de ez egy csárdánál kivitelezhetetlen.  

dr. Pintér György: Egy határozatot kellene hozni, amivel a Bizottság tudomásul veszi a statikai 

szakvéleményt, és abból az következik, hogy az épület bérbe nem adható. Ebből lehetne levezetni azt 

is, hogy statikai okból eredő életveszély is van, tehát a műszaki állapota miatt sem adhatja bérbe, és 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a további ilyen típusú megkeresés esetén utasítsa el a kérelmeket.  

Virok-Ujlaki Anikó: Ha egyszer lebontjuk, nem fogjuk tudni újjáépíteni, mert nem fogják engedélyezni.  

dr. Pintér György: Olyan opció van-e, hogy meghirdetjük felújításra? Hirdetünk egy pályázatot, hogy 

aki vállalja a terveztetést, annak bérbe adjuk, vagy mondjuk azt, hogy tudomásul vesszük a bontást. 

Vajda Viktória: Pont ez a lényeg, hogy a bontás ne kerüljön bele. 

dr. Pintér György: Megállapíthatjuk, hogy nem támogatjuk a bérbeadást. Nem vagyunk döntési 

helyzetben, hogy támogassuk vagy ne támogassuk. 

dr. Kármán Gábor: A két határozati javaslatot kombináljuk, tehát hogy nem adhatja bérbe, és 

felhatalmazza a polgármestert a tájékoztatásra. Legyen az a határozat szövegében, hogy „nem 

bérbeadható, és felhatalmazza a polgármestert az esetlegesen beérkezett kérelmek ügyében a 

kérelmezők fentiekről való tájékoztatására”. Még beletenném a helyrajzi számot és az adatokat is ebbe 

a határozati javaslatba. 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

40/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az alábbi határozati javaslatot: 

 

„Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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megállapítja, hogy a Széchenyi Csárda (belterület 525 hrsz. alatt felvett, „kivett strandfürdő” 

megjelölésű, 11444 m2 területű ingatlan) felújításáig az épület statikai okból eredő életveszélyes, 

műszaki állapota okán nem bérbeadható. Felhatalmazza a polgármestert az esetlegesen beérkezett 

kérelmek ügyében a kérelmezők fentiekről való tájékoztatására. 

Felelős: polgármester 

Hivatali felelős: jegyző  

Határidő: azonnal” 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

9) Göd Láprét Helyi természetvédelmi területek felülvizsgálata 

Előterjesztő: Giczy-B. Zsuzsanna főkertész  

 

Giczy-B. Zsuzsanna: A gödi láprét egy része helyi védelem alatt áll, és a vizsgálatok során kiderült, 

hogy egyes területek esetében ez a helyi védelem már nem aktuális, mert beépítésre került, pl. a 

teniszpálya, illetve a 6607/2-es helyrajzi számú területre kettős védettség van bejegyezve. Ezek miatt a 

helyi védelemről szóló 16/1999-es rendeletet módosítani szükséges. A védelem alól való kivonásnak az 

a menete, hogy egy nagyobb, vagy egy legalább ugyanolyan védettséggel rendelkező, hasonló nagyságú 

területet föl kell ajánlani védelemre. A kezelési terv alapján a védelemre javasolt terület a nagy tónak a 

területe, ahol az élőhelytérképezés során több védett állat élőhelyét sikerült azonosítani, és mint vizes 

élőhely, ez a tó abszolút védelemre javasolt. Ezzel megvalósulna a csereterület, ami kiváltja a 

teniszpálya területét. 

dr. Pintér György: Egyetértek azzal, hogy egy egységes rendelet készüljön. 

 

Giczy-B. Zsuzsanna: A természetvédelmi kezelési tervet sürgős lenne egységesíteni, és úgy 

véglegesíteni, hogy ezekre a területekre jó szabályozások vonatkozzanak. A golfpályán két védett 

területre, a homokpusztagyepre és a láprétre készült el a kezelési terv, a kékperjésre nem készült terv, 

az más eljárás alá esik. Minden terület más élőhely, ezért más kezelési tervet kell rájuk készíteni. Tehát 

a két rendelet csak abban függ össze, hogy az egyik szabályozza a védettségeket, a másik pedig a védett 

területeknek a kezelési terve. De független egymástól, hiszen a védettségről szóló rendeletben nincsen 

szó kezelésről, az csak azt mondja ki, hogy ezek a területek védettek. A kezelési terv pedig egy ránk 

nézve kötelező érvényű természetvédelmi kezelést fog szabályozni. 

dr. Kármán Gábor: Javaslom, hogy a helyi környezetvédelmi rendeletet dolgozzuk egybe, ezen belül a 

kezelési tervek is szerepelhetnek, elválasztva egymástól. 

 

dr. Pintér György: A költségvetésben erre most nincs forrás tervezve. 

 

Giczy-B. Zsuzsanna: A kezelési terv elkészülte után tudjuk megrendelni a terület kezelését, és 

pénzügyileg összeget is mondani rá, de ez a jövő évi költségvetés része lesz, nem az ideinek. 

 

Vajda Viktória: Most nem a kezelési tervekről szavazunk, hanem az átsorolásokról. Kérem a 

Bizottságot, szavazzanak. 

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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41/2023. (III. 28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

 

javasolja a Képviselő-testület felé a Göd Város Önkormányzatának a helyi jelentőségű Göd- felsői 

Kékperjés Láprét, a Göd Láprét, a Göd Homokpusztagyep, Kék Duna Sport telep helyi 

természetvédelmi területekről szóló, egységes szerkezetbe foglalt 16/1999.(IV. 20.) sz. Ök. 

rendeletének módosítását az alábbiak szerint: 

 

- 6607/2 telek országos védettség alatt álló területrészén a helyi védettség megszüntetése 

- 6324/2 telek beépített északi területrészén a helyi védettség megszüntetése 

- a volt golfpályán lévő Nagy-tó területének védetté nyilvánítása (érintett helyrajzi számok: 

6609, 6604/1, 6606) 

 

A Bizottság javasolja, hogy a hajdani golfpálya helyi védett területeire vonatkozó 

természetvédelmi kezelési tervről szóló rendelet a fentiek figyelembevételével kerüljön 

kidolgozásra a módosító rendelet hatályba lépésétől függetlenül. 

 

Felelős: Bizottsági elnök 

Hivatali felelős: jegyző  

Határidő: 2023.03.28. 

 

 

10) A hajdani gödi golfpálya névhasználata 

Előterjesztő: Giczy-B. Zsuzsanna főkertész  

 

Vajda Viktória: Ezt az előterjesztést a Képviselő-testület felé tovább küldhetjük tárgyalásra alkalmasnak 

nyilvánítva. Kérem a Bizottságot, erről szavazzon. 

 

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

42/2023. (III.28.) VKB határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

 

a „Hajdani gödi golfpálya névhasználata” című napirendi ponthoz készült előterjesztést 

képviselő-testületi tárgyalásra alkalmasnak nyilvánítja.  

 

Felelős: VKB alelnök 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

Vajda Viktória: Kérem a Bizottságot, szavazzanak a zárt ülés elrendeléséről.  

A Bizottság 3 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendelt 

el:  

11) Javaslat a Szt. István utcában megépített kapubehajtóval kapcsolatban (zárt ülés) 

Az előterjesztés tartalma: Korábbi döntés alapján az ügyfél nyilatkozatának ismertetése és 

döntési javaslatok. 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 
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12) Kóczán Mór Díj adományozása – 2023 (zárt ülés) 

Az előterjesztés tartalma: Az előterjesztés szerint.  

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

 

Vajda Viktória alelnök megköszönte a részvételt és a Bizottság nyílt ülését bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Vajda Viktória  Góra Attila 

 alelnök bizottsági tag 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 


